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DUR.0055-8/09 
 
Rada Miasta 
    Tychy 
 

Wyciąg z Protokołu nr 0052/XXXV/09 

z posiedzenia Rady Miasta Tychy V kadencji, 

które odbyło się w dniu 26 listopada 2009 r. w sali sesyjnej 

Urzędu Miasta Tychy. 

 

w części dotyczącej Sprawozdania z działalności Prezydenta Miasta 

za okres od 25 września 2009 r. do 29 października 2009 r. 

(punkt 35 porządku dziennego sesji). 
 
 
Ad 35.  
 Sprawozdanie Prezydenta Miasta z wykonania uchwał Rady Miasta oraz informacja o działalności 
Prezydenta za okres od 24 września 2009 roku do 29 października 2009 roku stanowi załącznik nr 47 do 
protokołu. 
Prezydent Miasta Andrzej Dziuba zaproponował radnym i poprosił Przewodniczącego Rady Miasta  
o zwołanie sesji budżetowej  na dzień 11 grudnia br.  
 Miasto podpisało umowę o Śląskiej Karcie usług Publicznych pomiędzy wszystkimi miastami a KZK 
GOP o realizację ww. programu. Powyższe zadanie będzie realizowane w latach 2011-2012.  
 W dziedzinie gospodarki odpadami jak informowano wcześniej, zgodnie z porozumieniem będą 
budowa dwa zakłady termicznej utylizacji odpadów na terenie górnego śląska. Nastąpiło opóźnienie 
wynikające z protestu firm, które mają tworzyć dokumentację co skutkuje tym, iż zadanie to będzie 
realizowane w następnym okresie programowania Unii Europejskiej. Część funduszy zostanie 
wykorzystana na dokumentację techniczną zakładu utylizacji. Miasto nie czekając na rozwiązania, które 
będzie realizował GZM wobec dyrektyw unijnych związanych z ograniczeniem ilości odpadów lokowanych 
na wysypisku poczyniło kroki we własnym zakresie, stąd prace prowadzone przez spółkę MASTER. W 
najbliższy czasie odbędzie się walne zgromadzenie udziałowców celem ustalenia zasad finansowania oraz 
partycypacji poszczególnych gmin w zakładzie, do którego budowy przystąpi spółka MASTER.  
 Wniosek gminy  do sektorowych programów operacyjnych na modernizację DK 1 w obrębie miasta 
Tychy oraz wniosek o pozwolenie na budowę zostały złożone zgodnie z terminem.  
 W zeszłym miesiącu odbył się zjazd Związku Miast Polskich w Gnieźnie w całości poświęcony 
gospodarce infrastrukturalnej. Gminę Tychy reprezentowali nieobecni wskutek tego na ostatniej sesji Rady 
Miasta Zastępca Prezydenta ds. Infrastruktury Henryk Borczyk oraz Prezydent Miasta Andrzej Dziuba.  
 Po raz pierwszy w tym roku w dzień Edukacji Narodowej zostały wręczone stypendia pn. "Tyskie 
Orły" najbardziej uzdolnionej tyskiej młodzieży.  
 Odbyła się akredytacja w Wyższej Szkole Nauk Społecznych. Ostateczna decyzja zostanie podjęta 
na przełomie stycznia i lutego. 
 Odbyło się posiedzenie Komisji Bezpieczeństwa Publicznego na Komendzie Policji, na której 
została podsumowana pomoc jakiej miasto udziela Policji Miejskiej w Tychach, za którą Prezydent 
podziękował radnym w imieniu Komendanta. W ostatnich latach miasto przekazało na potrzeby Policji 
niemalże 3 mln zł.  
 Zostało zorganizowane spotkanie z Prezydentem Oświęcimia i burmistrzem Bierunia Starego oraz 
PKP celem rozważenia możliwości odtworzenia połączenia kolejowego pomiędzy Tychami a Oświęcimiem.  
 Prezydent Miasta w odniesieniu do uchwały Rady Miasta dot. pociągu typu Flirt stwierdził, iż 
przedmiotowe przedsięwzięcie wykonane było w oparciu o studium wykonalności, które zakładało iż  
w pierwszych latach funkcjonowania pociągów typu Flirt frekwencja nie będzie na poziomie takim jaki 
osiągnie za kilka lat. Ponadto frekwentacja założona na rok bieżący realizowana jest w 100%. Ponadto 
założony rozkład jazdy będzie realizowany w oparciu o pozostałe Flirty.  
 Została oddana do użytku oczyszczalnia ścieków. Tym samym został zamknięty kontrakt K6. Poza 
tym kontrakt na Czułowie także został zakończony. Drogi po kanalizacji na Czułowie są w bardzo dobrym 
stanie, czego niestety nie można jeszcze stwierdzić w dzielnicy Mąkołowcu, jednakże do remontów ulic  
w tejże dzielnicy już przystąpiono. Rozpoczęto budowę ulicy Ziębiej, następna w kolejności będzie  
ul. Dołowa i Łabędzia. Remont ul. Czułowskiej zostanie przesunięty na 2011 r. ze względu na brak 
uregulowań formalno-prawnych.  
 Rozpoczęto budowę kolejnych budynków należących do TTBS-u na ul. Grota Roweckiego. 
 Następnie Prezydent przedstawił wyniki prac związanych z funkcjonowaniem przestrzeni publicznej 
w rejonie ul. Piłsudskiego. W kompleksie po ZSM znajduje się Hala Sportowa, w fazie projektowej znajduje 
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się Mediateka. Część pomieszczeń przeznaczona zostanie pod pomieszczenia biurowe, za których 
realizację odpowiada spółka Śródmieście. tego typu zdane ma na celu prawdopodobne odzyskanie vat-u  
z budowy hali, gdyż do5 lat takowy można odzyskać. Planuje się przebudowę istniejącego targowiska po 
akceptacji środowiska kupców. Zostanie wybudowana hala spożywcza oraz galeria handlowa. Zostaną 
przeniesione biura z budynku przy Al. Piłsudskiego 12 do powstałych biur w szkołach municypalnych,  
a kupcy handlujący dotychczas w boksach zostaną przeniesieni w części do odnowionej hali targowej,  
a druga część na nowo utworzone miejsca targu spożywczego.  W uzyskanej tą drogą części terenu 
powstaną pomieszczenia biurowe.  
 Następnie Zastępca Prezydenta ds. Infrastruktury Henryk Borczyk dokonał analizy zakresu 
dotowania komunikacji przez gminę Tychy w latach 1998 - 2008 na tle innych miast aglomeracji. Powyższa 
analiza stanowi załącznik nr 48 do protokołu.  
 Radny Stefan Moćko zwrócił uwagę na brak w dokonanej analizie współczynnika wykorzystania 
taboru przez klientów, który byłby procentem zajęcia miejsc stojących i siedzących w stosunku do 
pojemności całkowitej autobusu w poszczególnych godzinach. Ponadto radny pozytywnie ocenił 
organizację nowych miejsc targowych przez gminę. Radny poprosił o udzielenie odpowiedzi dot. firmy 
wykonawczej budującej nowe budynki TTBS. 
 Prezydent Miasta Andrzej Dziuba poinformował, iż przetarg wygrała firma z najtańsza ofertą - 
firma Concret.  
 Następnie Zastępca Prezydenta ds. Infrastruktury Henryk Borczyk  stwierdził, iż kwestia 
napełnień jest kwestią kontrowersyjną. Zwiększając ofertę dla mieszkańców poprawia się komfort jazdy, 
natomiast  
z punktu widzenia MZK ekonomiczniejsze jest większe wypełnienie pojazdów autobusowych. Rolą 
Prezydenta Miasta jest wypośrodkowanie ww. kwestii co też czyni.  
 Radny Krzysztof Tomaszczyk zwrócił uwagę na prace związane z kanalizacją i przejezdnością 
dróg w dzielnicy Jaroszowice i Wygorzele.  
 Prezydent Miasta Andrzej Dziuba wyjaśnił, iż odnowa dróg po budowie kanalizacji pomimo 
problemów jest szansą na remont. Dobrym przykładem jest obecny stan dróg w dzielnicy Czułów.  
 Radny Jerzy Sienicki poinformował, iż firmy wykonawcze wykonują tzw. tymczasową podbudowę  
i z tego względu drogi wysypywane są tłuczniem.  
 Radny Henryk Robert Drob w odniesieniu do kanalizacji wykonywanej w drodze ul. Jaroszowickiej 
stwierdził, iż przy SP 2 znajduje się zwałowisko ziemi, które w ogromnym stopniu przeszkadza pieszym  
w ruchu.  
 Prezydent Miasta Andrzej Dziuba poinformował, iż wykonawcy mają w obowiązku czyszczenie 
dróg z zanieczyszczeń jednakże warunki pogodowe często utrudniają to zadanie.  
 Radna Barbara Konieczna poprosiła o odpowiedź na pytanie kiedy rozpoczną się pracę na ulicy 
Uczniowskiej uzyskując odpowiedź, iż pracę już są w toku.  
 Radny Marcin Rogala poprosił o podanie terminu zakończenia budowy dachu krytej pływalni 
uzyskując odpowiedź od  Zastępcy Prezydenta ds. Infrastruktury Henryk Borczyka, iż jest to 10 grudnia 
br. 
 
 

 

 

 
Informacja: 
Protokół nr 0052/XXXV/09 z posiedzenia Rady Miasta Tychy w dniu 29 października 2009 r. Rada Miasta 
przyjęła na sesji w dniu 26 listopada 2009 r. 
 
Sporządziła: 
Katarzyna Harmansa 
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